
Reunió entre PP Reus i CUP Reus 05/06/2015

PP: Sebastià Domènech, Dolors Compte, Montserrat Duch, Miquel Márquez.
CUP: Edgar Fernández i Marta Llorens

La CUP exposa la quina ha sigut la voluntat de dur a terme aquesta roda de reunions amb els agents
de la ciutat.

S'exposen els punts que la CUP ha portat a les diferents reunions que s'han fet fins ara: 

-  Redacció  d'un  nou  reglament  orgànic  i  de  participació,  reformular  el  ROM.  El  PP
comenta que estan oberts a parlar i a donar més veu als ciutadans. Poden sortir discrepàncies
però s'hi pot treballar en algun aspecte.

-  Regenerar espais de transparència.  Posar tota la informació de l'administració que calgui
en mans de la justícia quan aquesta ho demani. El PP comenta que ha de ser la institució qui
doni la informació en primera instància sense haver d'esperar al jutge. Hi ha acord.

- Limitar els sous dels electes i càrrecs de confiança al 2,5 el salari mínim interprofessional
amb únic sou independentment dels consells en els que participi. El PP comenta que la seva
idea era que els càrrecs cobressin per assistència només. D'aquesta manera hi ha estalvi en
Seguretat Social i que aquests diners es destinessin a projectes socials. Hi ha similituds en la
voluntat però no acord en les formes.

- Reus ciutat educadora: Potenciar l'acció local en àmbit educatiu. El PP comenta que durant 
la darrera legislatura s'ha treballat moltíssim en aquest sentit, no es partirà de zero. La CUP 
respon que les darreres actuacions han sigut més de tallafocs, i que cal un treball i una 
interrelació entre l'escola, el barri i la resta de la ciutat així com als centres educatius, escoles 
d'adults, etc. Hi ha acord.

-  Dissolució  de  RELLSA:  Dissoldre  RELLSA i  traspassar  els  treballadors  a  la  regidoria
d'esport. La CUP exposa una sèries de problemàtiques que han detectat en la gestió d'aquesta
empresa municipal. Hi ha acord.

-  Regidoria  de  Salut.  Creació  i  potenciació  d'aquesta  regidoria,  eliminar  la  triple  llista
d’espera  i  els  acords  amb  altres  organismes  sanitaris.  SAGESSA gestiona  altres  CAPs  i
hospitals i és un mode de fer benefici o pagar dèficits d’un entramat sanitari que va més enllà
de Reus, cal redefinir el model sanitari en la seva totalitat. El PP comenta que cal plantejar si
amb el tema de la triple llista d'espera farà perdre uns ingressos a l'Ajuntament que poden ser
necessaris. Sembla que hi ha una voluntat compartida de reformular la gestió de l'hospital però
cal  concretar  molt  més  quines  han  de  ser  les  actuacions  a  dur  a  terme.  Hi  ha  postures
diferenciades en com abordar el tema de la triple llista d'espera.

-  Ple ús dels centres culturals.  La CUP respon que hi ha aspectes molt bàsics i fàcils de
corregir  per  donar  ús  a  espais  municipals  infrautilitzats.  El  PP comenta  que  per  la  seva
experiència valora que s'han deixat escapar moltes oportunitats. Cal apostar per la cultura de
qualitat i la local. Hi ha punts d'acord. 

- Derogació de l’Ordenança del Civisme. No hi ha acord.



-  Mapa d’inclusió  social.  S'explica  quina  idea  de  mapa  té  la  CUP.  Mapa de  necessitats,
augmentar  l'acció  dels  serveis  socials,  etc.  El  PP comenta  que  està  d'acord  amb  aquesta
proposta.

- Major dotació de recursos pressupostaris i reduir externalitzacions.  Re-municipalització
de les empreses públiques, neteja i aigües per exemple. La CUP proposa fer un estudi per veure
que es pot internalitzar i aplicar-ho. Hi ha acord.

- Habitatge digne i subministraments bàsics. Revisar el parc mobiliari de la ciutat i buscar
formes per a que ningú es quedi sense subministraments bàsics a Reus. El PP afegeix que s'ha
d'anar a parlar també amb els bancs. Hi ha acord.

-  Model  econòmic.  Auditoria  del  deute.  La  CUP  ja  ha  anat  fent  aquesta  auditoria,  la
informació hi és, només cal ajuntar-la i estudiar-la. S'explica quins beneficis podria portar i
com es podria declarar il·legítim aquest deute. 

- Nou POUM. Aplicar un urbanisme auto-centrat, fer un POUM al servei de la població. El PP
comenta que no troba tant important fer un nou POUM ja que el darrer és de fa 15 anys i que 
ells aposten per fer algunes modificacions a l'actual ja que s'ha d'acabar l'actual ja que hi ha 
molts diners invertits.

- Mobilitat: Potenciar la bicicleta com a mitjà de transport a la ciutat i implantar un transport
públic digne. El PP ho veu be però sense un cost elevat i sense que es pugui anar per carrers
peatonals. La CUP respon que la seva voluntat es que el centre no sigui un espai vetat a les
bicicletes. Hi ha acord en promocionar la bicicleta però no en com fer-ho. 

- Independència i punts AMI. No hi ha acord.

El PP presenta els punts del seu programa 

1. Creació d'una macro-àrea que comprengui promoció econòmica,  turisme i  ocupació que
estiguin sota la responsabilitat d'un regidor encarregat de tota l'àrea encara que pugui haver un
regidor per cadascuna de les regidories. Així, totes les actuacions concretes de promoció del
comerç, empresa, polígons industrials i turisme aniran lligades a la creació de llocs de treball
així com a plans.

2. Pla d'ocupació dotat amb 600.00 euros/any per a joves i pares de familia.

3. Reducció del cost de les parades del mercat fna a un 50% treballant per aconseguir una
plena ocupació dels llocs oferts per tal de convertir els nostres Mercats Municipals en un focus
més d'atenció per als consumidors i turistes.

4. Reducció del  cost de les llicències de terrasses i  unificació de la  mateixa a la  llicència
principal.

5. Projecte Reus rehabilita. Promoció a través d'aquest projecte i mitjançant ajudes i incentius
fiscals la recuperació com a zona residencial de gran part del nostre nucli històric i central. 

6. Execució definitiva del Pavelló d'Esports annex a l'institut Roseta Mauri.

7. Augment places de residències per a la gent gran.



8. Incrementar la partida pressupostària de Serveis Socials per donar resposta a les necessitats
de vivenda i subministraments bàsics.

La CUP comenta que valorarà aquests punts en assemblea.


